
          Kietrz, dn. 15.02.2019 r. 

Protokół Nr V/2018 

sesji Rady Miejskiej w Kietrzu 

z dnia 31 stycznia 2019 r. 

 

Obrady rozpoczęto 31-01-2019 o godz. 14:03, a zakończono o godz. 17:10 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków: 

1. Mirosław Skoczylas 

2. Damian Bosowski 

3. Lech Duda 

4. Czesław Lach 

5. Stanisław Babiniec 

6. Barbara Drzał 

7. Paweł Chruściel 

8. Bartłomiej Górka 

9. Małgorzata Król 

10. Zuzanna Rogowska 

11. Małgorzata Bajer 

12. Beata Głogiewicz 

13. Lesław Kuśnierz 

 

W sesji uczestniczyli: 

Burmistrz Kietrza- Dorota Przysiężna – Bator, 

Zastępca Burmistrza Kietrza - Marceli Głogiewicz, 

Sekretarz gminy – Leszek Wilk, 

Skarbnik Gminy- Beata Trzcińska, 

Radna Powiatu Głubczyckiego- Bronisława Pawlik, 

Kierownik MOPS w Kietrzu- Ryszard Kasprzycki, 

Liderzy Odnowy Wsi:  Joanna Jacheć, Marian Sawicki. 

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego w Kietrzu: Małgorzata Rudnicka - Głowińska, Ireneusz 

Kaczmar, Kamili Bednarz, Anna Pailga.   

Sołtysi: Stanisław Babiniec, Maria Leusz, Bolesław Sitnik, Danuta Rudnicka, Marek Kaczmarczyk. 

 

1. Rozpoczęcie obrad sesji (14:03) 

Przewodniczący Rady poprosił wszystkich obecnych na sali o powstanie i uczczenie minutą ciszy pamięć 

tragicznie zmarłego Prezydenta Gdańska Pawła Adamowicza. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad (14:05) 

Zmiany do porządku obrad zaproponowała pani Burmistrz poprzez wprowadzenie pakietu uchwał nr 7.31, 

7.32, 7.33, 7.34. 



 

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli proponowane zmiany porządku jednogłośnie (13 za, 0 przeciww, 0 gł. 

wstrzymujących). 

Następnie Rrzewodniczący Rady poddał porządek obrad  wraz z wprowadzonymi zmianami pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (13 za, 0 przeciww, 0 gł. wstrzymujących). 

 

3. Przyjęcie protokołu III sesji Rady Miejskiej z dnia 17 grudnia 2018 roku i IV protokołu sesji Rady 

Miejskiej w Kietrzu z dnia 28 grudnia 2018 r. (14:08) 

Za przyjęciem protokołu z 17 grudnia 2018 r. (14:10) 

ZA(11): Zuzanna Rogowska, Małgorzata Król, Damian Bosowski, Barbara Drzał, Małgorzata Bajer, Lech 

Duda, Beata Głogiewicz, Czesław Lach, Bartłomiej Górka, Paweł Chruściel, Stanisław Babiniec 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(1): Mirosław Skoczylas 

 

W związku z trudnościami technicznymi podczas głosowania radni przyjęli wniosek Przewodniczącego Rady 

o reasumpcje głosowania i ponownie Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad przyjęciem protokołu III 

sesji Rady Miejskiej z dnia 17 grudnia 2018r. 

 

Za przyjęciem protokołu z 17 grudnia 2018 r. (14:13) 

ZA(13): Małgorzata Bajer, Zuzanna Rogowska, Bartłomiej Górka, Paweł Chruściel, Lesław Kuśnierz, Damian 

Bosowski, Barbara Drzał, Lech Duda, Małgorzata Król, Stanisław Babiniec, Beata Głogiewicz, Czesław Lach, 

Mirosław Skoczylas. 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

 

Przyjęcie protokołu z sesji z 28 grudnia 2018 r. (14:14) 

ZA(13): Damian Bosowski, Małgorzata Bajer, Bartłomiej Górka, Czesław Lach, Paweł Chruściel, Lech Duda, 

Mirosław Skoczylas, Lesław Kuśnierz, Zuzanna Rogowska, Małgorzata Król, Stanisław Babiniec, Barbara 

Drzał, Beata Głogiewicz 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

 

4. Informacje: (14:15) 

a. Burmistrza Kietrza o swojej pracy w okresie międzysesyjnym (14:15)- w załączeniu do protokołu. 

b. Przewodniczących stałych Komisji Rady o pracy tych komisji w okresie międzysesyjnym. (14:18) 

Lesław Kuśnierz złożył informację o wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji w dniu 14.01.2019 r., 

gdzie zaopiniowano dopłaty do kursów PKS relacji Kietrz-Ściborzyce Wlk.- Kietrz i Kietrz- 

Nasiedle-Kietrz. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały dot. dotacji na cele związane z 

ochroną środowiska i gospodarką wodną. Komisje pracowały nad ustaleniem wysokości bonifikaty 



od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych i budynków mieszkalnych i ustalono, że sprawa zostanie 

rozpatrzona przez komisję ds. mieszkaniowych, a następnie skierowana pod obrady stałych komisji. 

Komisje rozpatrzyły pismo dot. przeprowadzenia konserwacji rowu w Ściborzycach Wielkich do 

posesji nr 182. Ustalono, że Urząd Miejski zwróci się do Kombinatu Rolnego w Kietrzu z wnioskiem 

o partycypację w kosztach konserwacji w/w rowu. 

W dniu dzisiejszym odbyło sie posiedzenie Komisji rewizyjnej, na którym pozytywnie zaopiniowano 

projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Kietrz na rok 2019. 

Paweł Chruściel przedstawił informację z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 

07.01.2019r. - jak w protokole posiedzenia. 

Małgorzata Król przedstawiła informację z posiedzenia Komsiji ds. mieszkaniowych, rodziny i 

świadczeń socjalnych z dnia 28.01.2019 r. - informacja w załączeniu do protokołu. 

 

5. Zapytania i wolne wnioski (14:22) 

Przewodniczący Rady odczytał wniosek grupy radnych skierowany na ręce pani Burmsitrz w sprawie 10% 

podwyżki uposażenia począwszy od miesiąca marca dla pracowników niepedagogicznych placówek 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kietrz. 

Damian Bosowski: 

1) Pierwsze pytanie dotyczy kanalizacji na Zatorzu. Jak sie ma sprawa dofinansowania tej inwestycji ze 

strony KOWR-u? Czy doszło juz do podpisania umowy i pozyskania tego dofinansowania? 

2) Drugie pytanie dotyczy promocji gminy. Z tego co się dowiedziałem sesja oraz pani wystąpienia i inne 

wydarzenia sa transmitowane w telewizji regionalnej. Czy została zawarta jakaś umowa z właścicielem 

prywatnej firmy? Jeżeli tak, to na jaką kwotę?. Jakie wydatki zostały poniesione w 2018 r. z tego tytułu?. Czy 

nie warto iść za pomysłem np. Gminy Namysłów, której to burmistrz zlikwidował nawet swoją własną 

telewizję, tym samym oszczędzając środki budżetowe? Czy nie warto promować gminę przez telewizję 

internetową oraz przez telewizję publiczną? 

3) Panie Przewodniczący wnioskuję o udostępnienie wszystkim radnym pisma, które zostało skierowane 

do GIODO wraz z odpowiedzią. 

4) Czy pani Burmistrz widomo coś na temat, aby którykolwiek z radnych obecnej kadencji miał 

możliwośc udostępniania jakichkolwiek materiałów w BIP? Proszę panią Burmistrz o pomoc prawną    

w związku z oszczerstwami, jakie zostały na mnie napisane. 

Małgorzata Bajer- komu i w jakim celu zostało wydzierżawione półpietro na sali w Ściborzycach Wielkich? 

Lech Duda- w tamtym roku dofinansowywaliśmy klub GLKS na remont szatni w kwocie 55 000 zł. Czy to 

zadanie zostało zakończone? Jeżeli tak, to z jakim skutkiem finansowym. Wcześniej były zakupione płytki do 

szatnina za kwotę 6 000 zł. Przeleżały one rok czasu w Hydrokanie. Czy płytki te były wykorzystane zgodnie 

z przeznaczeniem? 

Beata Głogiewicz- na Rynku w Nowej Cerekwi nie są opróżniane kosze przez Hydrokan. Czy my mamy 

podpisaną umowę z Hydrokanem i czy oni to mają w obowiązku wykonywać? 

Stanisław Babiniec- czy jest już znany terminarz zebrań wiejskich na bieżący rok? 

Pan Józef Lantych zapytał panią Burmistrz czy istnieje mozliwość, aby bezrobotni mogli komputerowo 

podpisywać się w PUP, albo telefonicznie. Obecnie bezrobotny musi stracić 20 zł na dojazd do Głubczyc. 

Małgorzata Bajer- dlaczego nie są wywożone śmieci z placu zabaw w Rozumicach? 

 

6. Debata o ochronie środowiska  oraz utrzymaniu porządku i czystości w gminie. Odnowa wsi. (14:32) 



Kierownik referatu Ireneusz Kaczmar przedstawił informację z realizacji zadań referatu w roku 2018. 

Józef Lantych- rów koło sklepu Biedronka nie jest czyszczony, co stanowi zagrożenie powodziowe. 

Ireneusz Kaczmar- podejrzewam, że chodzi o Młynówkę. Temat Młynówki jest w trakcie załatwiania. 

Lech Duda- prosiłem o wywieszenie informacji odnośnie spalania śmieci i o zbieraniu odchodów po swoich 

pupilach. Nie było jednak takich informacji u nas na tablicy. Nie wiem czy to było w gestii referatu ochrony 

środowiska,  czy zobowiązani byli sołtysi. Może powołać komisję, żeby można było weryfikować, kto czym 

pali, jeżeli to jest możliwe. 

Ireneusz Kaczmar- panie radny informacje wysłane były do wszystkich sołtysów. Odnośnie komisji to nie ma 

możliwości prawnych, aby taką komisję powołać. Jeżli coś się dzieje typu spalanie odpadów należy 

powiadamiać policję. 

Joanna Tokarska- Grzesik- oczywiście gminy mogą mieć kontrol, ale muszą to być kontrole zapowiedziane i 

to już jest post factum. Koszt jednego badania w laboratorium to koszt ok. 600 zł. 

Lesław Kuśnierz- nie możemy patrzeć na koszty jesli chodzi o nasze zdrowie. Wiem, że są firmy zajmujące 

się właśnie kontrolą, które prowadzą wszelkie działania odnośnie spalania różnych odpadów w kotłach, mają 

wszelkie uprawnienia. Taką firmę można wynająć. Koszt wynajęcia to ok. 20 tyś zł na rok. 

Joanna Tokarska- Grzesik- oczywiście są takie firmy, ale nie ma prawnych możliwości zmuszenia wpuszczenia 

tych ludzi do domu. Ustawa o ochronie środowiska wprost stanowi o tym, kto ma prawo wejść skontrolować 

nieruchomość. 

Lesław Kuśnierz- myslałem właśnie o dronach, a nie poprzez wchodzenie do domu. 

Józef Lantych- nie wszystkich ludzi stać, aby kupić opał. 

Lesław Kuśnierz- możemy też zrobić badania popiołu z kubłów, jakie odbieramy od mieszkańców. 

Marian Sawicki- jaka jest podstawa prawna na przeprowadzenie takiego badania? 

Lesław Kuśnierz- nie jestm prawnikiem i nie znam podstawy prawnej. To jest propozycja i należy ją sprawdzić. 

Joanna Jacheć podsumowała realizacja programu odnowa wsi w miejscowości Nowa Cerekwia. 

Przerwano sesję (14:57) 

Wznowiono sesję (31-01-2019 15:19) 

 

7. Podjęcie uchwał: (14:57) 

7.1.  w spawie zmian budżetu Gminy Kietrz na rok 2019 (14:57) 

Komentarza do projektu uchwały udziliła Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Bartłomiej Górka, Paweł Chruściel, Zuzanna Rogowska, Lesław Kuśnierz, Barbara Drzał, Damian 

Bosowski, Czesław Lach, Małgorzata Bajer, Małgorzata Król, Stanisław Babiniec, Lech Duda, Mirosław 

Skoczylas, Beata Głogiewicz 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/29/2019 

 

 

7.2. zmieniającą uchwałę w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości (15:23) 

Komentarza do projektu uchwały udziliła Zastepca Skarbnika Anna Paliga. 



Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Bartłomiej Górka, Małgorzata Bajer, Zuzanna Rogowska, Paweł Chruściel, Damian Bosowski, 

Małgorzata Król, Stanisław Babiniec, Lech Duda, Czesław Lach, Barbara Drzał, Lesław Kuśnierz, Mirosław 

Skoczylas, Beata Głogiewicz 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/30/2019 

 

7.3. zmieniającą uchwałę w sprawie inkasa opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (15:26) 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Bartłomiej Górka, Damian Bosowski, Paweł Chruściel, Małgorzata Bajer, Zuzanna Rogowska, 

Małgorzata Król, Stanisław Babiniec, Barbara Drzał, Czesław Lach, Beata Głogiewicz, Lech Duda, Lesław 

Kuśnierz, Mirosław Skoczylas 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/31/2019 

 

7.4. w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów (15:26) 

Komentarza do projektu uchwały udziliła Zastepca Skarbnika Anna Paliga. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Damian Bosowski, Bartłomiej Górka, Zuzanna Rogowska, Małgorzata Bajer, Małgorzata Król, Paweł 

Chruściel, Stanisław Babiniec, Barbara Drzał, Czesław Lach, Lesław Kuśnierz, Lech Duda, Mirosław 

Skoczylas, Beata Głogiewicz 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/32/2019 

 

7.5. w sprawie powołania Rady Społecznej Gminnego Zespołu Lecznictwa Otwartego w Kietrzu (15:28) 

Komentarza do projektu uchwały udziliła pani Burmistrz, która zawnioskowała o przyjęcie 

kandydatury radnego Stanisława Babińca jako przedstawiciela Rady Miejskiej w Kietrzu. 

Przewodniczący poddał wniosek pani Burmistrz pod głosowanie i w głosowaniu jawnym wniosek 

został przyjęty (11 za, 0 przeciw, 2 gł. wstrzymujące). 



Przewodniczący zgłosił wniosek, aby I posiedzenie Rady Społeczneje GZLO odbyło się 12 lutego o 

godz. 10. 

Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie i w głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty 

(13 za, 0 przeciw, 0 gł. wstrzymujących). 

Przewodniczący poddał projekt uchwały z uwzględnienie wniosków pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(11): Bartłomiej Górka, Paweł Chruściel, Zuzanna Rogowska, Małgorzata Bajer, Małgorzata Król, Czesław 

Lach, Mirosław Skoczylas, Barbara Drzał, Lech Duda, Lesław Kuśnierz, Beata Głogiewicz 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(2): Damian Bosowski, Stanisław Babiniec 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/33/2019 

 

7.6. w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej w Kietrzu numer: XIX/156/2012 z dnia 26 kwietnia 

2012 r. i XXIII/177/2012 z dnia 30 sierpnia 2012 r. (15:32) 

Komentarza do projektu uchwały udziliła Kierownik referatu Małgorzata Głowińska-Rudnicka. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Damian Bosowski, Paweł Chruściel, Bartłomiej Górka, Małgorzata Król, Małgorzata Bajer, Lesław 

Kuśnierz, Barbara Drzał, Zuzanna Rogowska, Stanisław Babiniec, Czesław Lach, Lech Duda, Beata 

Głogiewicz, Mirosław Skoczylas 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/34/2019 

 

7.7. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej działkami nr 2445/1, 2445/2 i 

1671/1, położonej w Kietrzu, stanowiącej własność Gminy Kietrz (15:35) 

Komentarza do projektu uchwały udziliła Kierownik referatu Małgorzata Głowińska-Rudnicka. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Damian Bosowski, Bartłomiej Górka, Zuzanna Rogowska, Małgorzata Bajer, Małgorzata Król, Paweł 

Chruściel, Barbara Drzał, Stanisław Babiniec, Czesław Lach, Lech Duda, Beata Głogiewicz, Mirosław 

Skoczylas, Lesław Kuśnierz 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/35/2019 

 

7.8. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej działkami nr 2444/1 i 2444/2, 



położonej w Kietrzu, stanowiącej własność Gminy Kietrz (15:37) 

Komentarza do projektu uchwały udziliła Kierownik referatu Małgorzata Głowińska-Rudnicka. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Damian Bosowski, Zuzanna Rogowska, Paweł Chruściel, Małgorzata Bajer, Barbara Drzał, 

Bartłomiej Górka, Czesław Lach, Stanisław Babiniec, Lech Duda, Małgorzata Król, Mirosław Skoczylas, 

Lesław Kuśnierz, Beata Głogiewicz 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/36/2019 

 

7.9. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 2448 położonej w Kietrzu, stanowiącej własność 

Gminy Kietrz (15:39) 

Komentarza do projektu uchwały udziliła Kierownik referatu Małgorzata Głowińska-Rudnicka. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Damian Bosowski, Paweł Chruściel, Bartłomiej Górka, Małgorzata Bajer, Zuzanna Rogowska, 

Małgorzata Król, Lesław Kuśnierz, Barbara Drzał, Czesław Lach, Stanisław Babiniec, Lech Duda, Beata 

Głogiewicz, Mirosław Skoczylas 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/37/2019 

 

7.10. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 256/13 położonej w Kietrzu, stanowiącej 

własność Gminy Kietrz (15:40) 

Komentarza do projektu uchwały udziliła Kierownik referatu Małgorzata Głowińska-Rudnicka. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Damian Bosowski, Stanisław Babiniec, Paweł Chruściel, Barbara Drzał, Czesław Lach, Małgorzata 

Król, Małgorzata Bajer, Lesław Kuśnierz, Mirosław Skoczylas, Lech Duda, Bartłomiej Górka, Beata 

Głogiewicz, Zuzanna Rogowska 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/38/2019 

 

7.11. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego położonego w Kietrzu przy ul. Nowej 

nr 7/8 stanowiącej własność Gminy Kietrz (15:41) 



Komentarza do projektu uchwały udziliła Kierownik referatu Małgorzata Głowińska-Rudnicka. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Przewodniczący- trwają prace nad projektem uchwały w sprawie bonifikat udzielanych na zakup 

mieszkania. Planujemy, że w miesiącu lutym podejmiemy taką uchwałę. Czy podejmując uchwałę 

teraz będzie obowiązywała procedura dotychczasowa, czy ewentualnie nowa?. 

Małgorzata Głowińska- Rudnicka- jeżeli my mamy zgodę Rady na sprzedaż lokalu to wszczynamy 

postępowanie.   W praktyce od podjęcia uchwały do spisania protokołu z najemcą lokalu to okres ok. 

6 tygodni. Dopiero po tych 6 tygodniach pani Burmistrz w zarządzeniu udziela bonifikaty. My 

podpisujemy z najemcą protokół o warunkach bonifikaty i to jest podstawa do zawarcia aktu 

notarialnego. Mija więc okres kilku miesięcy od podjęcia uchwały. 

Mirosław Skoczylas- co jeśli uchwała nie została podjęta? 

Małgorzata Głowińska- Rudnicka – my informujemy najemców, że uchwała nie została podjęta i ich 

wniosek pozostaje bez rozpatrzenia. Najemca w każdej chwili może ponowić wniosek. 

Lech Duda- czy nie będzie konfliktu, jeśli podjemiemy teraz uchwałę i za miesiąc podejmiemy inną 

uchwałę o bonifikatach? 

Joanna Tokarska- Grzesik- on otrzyma bonifikatę w obowiązującym stanie prawnym na czas 

ustalania bonifikaty. W każdej chwili najemca może wycofać wniosek, jeśli nowo przyjęte warunki 

będą dla niego bardziej preferencyjne. 

Damian Bosowski- jestem przekonany, że najemca złożył wniosek ze świadomością jakie stawki 

bonifikaty obowiązują. Czy w zmianie uchwały na niekorzystniejsze dla najemców, najemca może 

się wycofać w każdej chwili, ale jakie z tego tytułu koszty ponosi gmina? 

Małgorzata Głowińska- Rudnicka – ponosi gmina koszty wyceny i są one ujęte w protokole. 

Damian Bosowski- czy ma pani wiedzę ile w tej wspólnocie zostało sprzedanych mieszkań? 

Małgorzata Głowińska- Rudnicka – na ten moment nie. 

Lesław Kuśnierz- na jaki okres jest robiona wycena lokalu? 

Małgorzata Głowińska- Rudnicka – operat szacunkowy ważny jest przez okres 1 roku i po roku może 

być aktualizowany na kolejne 6 miesięcy. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała nie została przyjęta głosami: 

ZA(2): Damian Bosowski, Małgorzata Bajer 

PRZECIW(6): Bartłomiej Górka, Lesław Kuśnierz, Małgorzata Król, Czesław Lach, Mirosław Skoczylas, 

Beata Głogiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(5): Paweł Chruściel, Stanisław Babiniec, Zuzanna Rogowska, Barbara Drzał, Lech Duda 

BRAK GŁOSU(0): 

 

7.12. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oznaczonej działką 53 położonej w Kietrzu 

przy ulicy Bolesława Prusa 6 i odstąpienie od zbycia w drodze przetargu (15:52) 

Komentarza do projektu uchwały udziliła Kierownik referatu Małgorzata Głowińska-Rudnicka. 



Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(12): Damian Bosowski, Bartłomiej Górka, Małgorzata Bajer, Lesław Kuśnierz, Stanisław Babiniec, Paweł 

Chruściel, Barbara Drzał, Lech Duda, Zuzanna Rogowska, Beata Głogiewicz, Mirosław Skoczylas, 

Małgorzata Król 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(1): Czesław Lach 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/39/2019 

 

7.13. w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży członkom 

organów gminy, komisji Rady Miejskiej w Kietrzu oraz przewodniczącym organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych Gminy Kietrz (15:56) 

Komentarz przedstawił Przewodniczący Rady. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Bartłomiej Górka, Paweł Chruściel, Czesław Lach, Małgorzata Król, Barbara Drzał, Zuzanna 

Rogowska, Stanisław Babiniec, Lesław Kuśnierz, Małgorzata Bajer, Lech Duda, Beata Głogiewicz, Mirosław 

Skoczylas, Damian Bosowski 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/40/2019 

 

7.14.  w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Komisji rewizyjnej Rady Miejskiej w Kietrzu (15:59) 

Komentarza wraz z uzasadnieniem udzilił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Paweł 

Chruściel. 

Radny Damian Bosowski przedstawił zdanie odrębne dot. rozpatrzenia skargi. 

Paweł Chruściel- osoba skarżąca nie została zaproszona, a jedynie poinformowana o dacie, kiedy 

odbywa się komisja. Zostałem o to poproszony osobiście. Każdy zainteresowanym mógł 

uczestniczyć w posiedzeniu. 

Damian Bosowski- poinformował pan stronę skarżącą, ale nie poinformował pan członków komisji 

rewizyjnej z kadencji 2014-2018. Wpłynęło kilka skarg, czy podobne postępowanie będzie w 

kolejnych skargach, czy może przyjmie pan jakąś inną metodę działań? 

Paweł Chruściel- komisja Skarg, Wniosów i Petycji nie ma obowiązku informowania stron natomiast, 

jeśli ktoś chce na taką komisję przyjść, to może przyjść, bo jest to informacja dostępna. 

Damian Bosowski- w państwach totalitarnych skazuje się osoby bez mozliwości wypowiedzenia się. 

Ja szanuję standardy demokratyczne, szanuję wolę większości. Czasami się z państwem zgadzam, 

czasmi nie, ale nie moge przejśc do porządku dziennego nad takimi procedurami jakie pan 



Przewodniczący przyjął podczas rozpatrywania tej skargi. Jest to niedomakratyczne. 

Stanisław Babiniec- drodzy państwo z tego, co się orientuję to skarga nie dotyczyła relacji strona – 

strona, a jedynie trzeba było stwierdzić czy procedury, które były przeprowadzane w czasie 

rozpatrzenia tej skargi były prawidłowe. I tylko i wyłącznie to było przedmiotem rozpatrywania tej 

skargi. Panie radny Bosowski jesli nie sieje pan demagogi, to co najmniej dopuszcza sie pan 

nadinterpretacji bo oczywiście, że rozpatrując skargę, gdzie występują strony jest zasadne 

wysłuchanie obu stron. Pan uogólnia w tej chwili, myślę, że wie pan jaka jest istota rozpatrywania tej 

skargi, ale chce pan opinii publicznej przedstawić taką sytuację, że Przewodniczący Komisji Skarg i 

Wniosków będzie postepować razem z całą komisją niedemokratycznie i nie będzie zachowywać 

ogólno przyjetych procedur. 

Damian Bosowski- panie Babiniec to pan sieje demagogię. Tak skarga dotyczyła procedur, ale jeżeli 

daje się możliwość wypowiedzenia jednej stronie moim zdaniem zasadne jest danie możliwości 

wypowiedzenia się drugiej stronie. Ta skarga była na biurku Przewodniczacego 2 lata i pan panie 

Przewodniczący Babiniec nie chciał uczestniczyć w pracach komisji doraźnej. 

Lech Duda- pan radny Bosowski ma bardzo krótką pamięć. Uczestniczyłem w komisji doraźnej przy 

rozpatrywaniu tej skargi i pan jako Przewodniczący Rady Miejskiej mógł wpłynąć na pana 

Burmistrza, który nam nie pomógł w otrzymaniu pomocy prawnej. Dlatego też zrezygnowaliśmy z 

dalszej pracy w tej komisji. 

Damian Bosowski- państwo złożyliście wniosek, o to by powołać eksperta niezależnego. Urząd 

Miejski w Kietrzu ma wynajętą kancelarię prawną. Wasz wniosek o powołanie niezależnego eksperta 

naraziłby gmine na dodatkowe koszta. 

Paweł Chruście- podsumowująć chciałem powiedzieć, że ani uzasadnienie ani protokół nie odnosił 

sie do 9 punktów zawartych w skardze. Nie potrzebowaliśmy stron do stwierdzenia, że skarga jest 

zasadna. 

Mirosław Skoczylas- prace Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  organizuje przewodniczący i on 

uznał, że wystarczą mu dokumenty, które są nam dostępne, protokół. Odniosłem wrażenie, że pan 

panie radny Bosowski nie podpisując tego protokłu nawet go chyba nie przeczytał. Pan mecenas 

wskazał, że należy zbadać czy zachowane zostały procedury obwiazujące przy rozparywaniu skarg. 

Podobnie wyraził się Wojewoda kierując do nas skargę. 

 

Radny Damian Bosowski złożył wniosek o uznanie skargi za bezzasadną. 

W związku z dwoma wnioskami przeciwstawnymi Przewodniczący poddał wnioski pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za uznaniem skargi za zasadną 

uzyskał 12 głosów, a wnisek radnego Damiana Bowoskiego za uznaniem skargi za bezzasadną 

uzyskał 1 głos. 



 

Przewodniczący po uwzglednienu wniosku Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(11):Bartłomiej Górka, Lesław Kuśnierz, Zuzanna Rogowska, Lech Duda, Czesław Lach, Mirosław 

Skoczylas, Paweł Chruściel, Barbara Drzał, Beata Głogiewicz, Stanisław Babiniec, Małgorzata Król 

PRZECIW(1): Damian Bosowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(1): Małgorzata Bajer 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/41/2019 

 

7.15. w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Kietrz 

na 2019 rok (16:20) 

Komantarza udzielił Sekretarz Gminy Leszek Wilk. 

Stanisław Babiniec zawnioskował, aby w załączniku do uchwały w pkt. 1 zamienic słowo Gros na Większość. 

Wniosek w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących). 

Przewodniczący po uwzglednienu wniosku poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Damian Bosowski, Lesław Kuśnierz, Małgorzata Bajer, Bartłomiej Górka, Czesław Lach, Lech Duda, 

Stanisław Babiniec, Małgorzata Król, Mirosław Skoczylas, Zuzanna Rogowska, Paweł Chruściel, Barbara 

Drzał, Beata Głogiewicz 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/42/2019 

 

7.16. w sprawie zmiany w statucie Sołectwa Chróścielów z przysiółkiem Gniewkowice (16:24) 

Komantarza do pakietu uchwał sołeckich udzielił Sekretarz Gminy Leszek Wilk. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Damian Bosowski, Paweł Chruściel, Małgorzata Bajer, Lesław Kuśnierz, Zuzanna Rogowska, 

Bartłomiej Górka, Czesław Lach, Małgorzata Król, Stanisław Babiniec, Barbara Drzał, Mirosław Skoczylas, 

Lech Duda, Beata Głogiewicz 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/43/2019 

 

7.17. w sprawie zmiany w statucie Sołectwa Dzierżysław (16:26) 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 



W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Damian Bosowski, Lesław Kuśnierz, Małgorzata Bajer, Barbara Drzał, Małgorzata Król, Zuzanna 

Rogowska, Paweł Chruściel, Bartłomiej Górka, Stanisław Babiniec, Czesław Lach, Mirosław Skoczylas, 

Beata Głogiewicz, Lech Duda 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/44/2019 

 

7.18. w sprawie zmiany w statucie Sołectwa Kozłówki (16:26) 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Damian Bosowski, Lesław Kuśnierz, Czesław Lach, Małgorzata Król, Małgorzata Bajer, Barbara 

Drzał, Zuzanna Rogowska, Stanisław Babiniec, Lech Duda, Paweł Chruściel, Beata Głogiewicz, Mirosław 

Skoczylas, Bartłomiej Górka 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/45/2019 

 

7.19. w sprawie zmiany w statucie Sołectwa Lubotyń (16:26) 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Bartłomiej Górka, Małgorzata Bajer, Zuzanna Rogowska, Barbara Drzał, Paweł Chruściel, Lesław 

Kuśnierz, Beata Głogiewicz, Lech Duda, Czesław Lach, Małgorzata Król, Mirosław Skoczylas, Stanisław 

Babiniec, Damian Bosowski 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/46/2019 

 

7.20. w sprawie zmiany w statucie Sołectwa Ludmierzyce (16:27) 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Damian Bosowski, Małgorzata Król, Czesław Lach, Barbara Drzał, Zuzanna Rogowska, Paweł 

Chruściel, Bartłomiej Górka, Stanisław Babiniec, Beata Głogiewicz, Lech Duda, Mirosław Skoczylas, Lesław 

Kuśnierz, Małgorzata Bajer 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/47/2019 



 

7.21. w sprawie zmiany w statucie Sołectwa Nasiedle z przysiółkiem Nowy Dwór (16:27) 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Małgorzata Bajer, Zuzanna Rogowska, Barbara Drzał, Bartłomiej Górka, Czesław Lach, Małgorzata 

Król, Lesław Kuśnierz, Beata Głogiewicz, Stanisław Babiniec, Paweł Chruściel, Lech Duda, Mirosław 

Skoczylas, Damian Bosowski 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/48/2019 

 

7.22. w sprawie zmiany w statucie Sołectwa Nowa Cerekwia (16:28) 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Lesław Kuśnierz, Barbara Drzał, Bartłomiej Górka, Zuzanna Rogowska, Damian Bosowski, 

Małgorzata Bajer, Czesław Lach, Paweł Chruściel, Małgorzata Król, Stanisław Babiniec, Lech Duda, Beata 

Głogiewicz, Mirosław Skoczylas 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/49/2019 

 

7.23. w sprawie zmiany w statucie Sołectwa Pilszcz (16:28) 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Damian Bosowski, Barbara Drzał, Małgorzata Bajer, Zuzanna Rogowska, Małgorzata Król, Czesław 

Lach, Paweł Chruściel, Stanisław Babiniec, Bartłomiej Górka, Lesław Kuśnierz, Lech Duda, Beata 

Głogiewicz, Mirosław Skoczylas 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/50/2019 

 

 

7.24. w sprawie zmiany w statucie Sołectwa Rogożany (16:29) 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Lesław Kuśnierz, Damian Bosowski, Barbara Drzał, Małgorzata Bajer, Czesław Lach, Zuzanna 

Rogowska, Małgorzata Król, Beata Głogiewicz, Stanisław Babiniec, Lech Duda, Paweł Chruściel, Bartłomiej 

Górka, Mirosław Skoczylas 



PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/51/2019 

 

7.25. w sprawie zmiany w statucie Sołectwa Rozumice (16:29) 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Barbara Drzał, Lesław Kuśnierz, Zuzanna Rogowska, Damian Bosowski, Czesław Lach, Bartłomiej 

Górka, Małgorzata Bajer, Beata Głogiewicz, Małgorzata Król, Paweł Chruściel, Stanisław Babiniec, Lech 

Duda, Mirosław Skoczylas 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/52/2019 

 

7.26. w sprawie zmiany w statucie Sołectwa Ściborzyce Wielkie (16:29) 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Lesław Kuśnierz, Damian Bosowski, Małgorzata Bajer, Bartłomiej Górka, Zuzanna Rogowska, 

Barbara Drzał, Paweł Chruściel, Beata Głogiewicz, Małgorzata Król, Lech Duda, Stanisław Babiniec, Czesław 

Lach, Mirosław Skoczylas 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/53/2019 

 

7.27. w sprawie zmiany w statucie Sołectwa Wojnowice (16:30) 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Lesław Kuśnierz, Barbara Drzał, Zuzanna Rogowska, Czesław Lach, Małgorzata Bajer, Małgorzata 

Król, Bartłomiej Górka, Paweł Chruściel, Stanisław Babiniec, Beata Głogiewicz, Lech Duda, Damian 

Bosowski, Mirosław Skoczylas 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/54/2019 

 

7.28. w sprawie zamiaru likwidacji Publicznego Gimnazjum im. T. Kościuszki wchodzącego w skład 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Kietrzu (16:30) 

Komentarza udzielił Sekretarz Gminy Leszek Wilk. 



Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Lesław Kuśnierz, Paweł Chruściel, Czesław Lach, Małgorzata Bajer, Damian Bosowski, Zuzanna 

Rogowska, Barbara Drzał, Bartłomiej Górka, Lech Duda, Małgorzata Król, Stanisław Babiniec, Beata 

Głogiewicz, Mirosław Skoczylas 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/55/2019 

 

7.29. w sprawie zamiany uchwały Nr III/14/2018 Rady Miejskiej w Kietrzu z dnia 17 grudnia 2018 r. w 

sprawie wysokości i zasad ustalenia i rozliczenia dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki 

na terenie Gminy Kietrz (16:32) 

Komentarza udzielił Sekretarz Gminy Leszek Wilk. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Czesław Lach, Małgorzata Bajer, Zuzanna Rogowska, Paweł Chruściel, Bartłomiej Górka, Lech 

Duda, Damian Bosowski, Lesław Kuśnierz, Małgorzata Król, Stanisław Babiniec, Barbara Drzał, Beata 

Głogiewicz, Mirosław Skoczylas 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/56/2019 

 

7.30. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli, szkół publicznych i niepublicznych 

szkół o uprawnieniach szkół publicznych prowadzonych przez osobę prawną lub fizyczną inną niż 

jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania tych 

dotacji (16:33) 

Komentarza udzielił Sekretarz Gminy Leszek Wilk. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Bartłomiej Górka, Lesław Kuśnierz, Czesław Lach, Zuzanna Rogowska, Małgorzata Bajer, Paweł 

Chruściel, Stanisław Babiniec, Lech Duda, Damian Bosowski, Małgorzata Król, Barbara Drzał, Mirosław 

Skoczylas, Beata Głogiewicz 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/57/2019 

 

7.31.w sprawie uchylenia Uchwały Nr XV/142/2015 Rady Miejskiej w Kietrzu z dnia 17 grudnia 2015 r. 

w sprawie przystąpienia Gminy Kietrz do Stowarzyszenia pod nazwą "Subregion POŁUDNIOWY" 



(16:35) 

Komentarza do pakietu uchwał nr 7.31 i 7.32 udzieliła Burmistrz Kietrza Dorota Przysiężna – Bator. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Bartłomiej Górka, Małgorzata Bajer, Zuzanna Rogowska, Damian Bosowski, Lesław Kuśnierz, Paweł 

Chruściel, Stanisław Babiniec, Czesław Lach, Małgorzata Król, Barbara Drzał, Lech Duda, Beata Głogiewicz, 

Mirosław Skoczylas 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/58/2019 

 

7.32. w sprawie przystąpienia Gminy Kietrz do Stowarzyszenia pod nazwą "Subregion 

POŁUDNIOWY" (16:40) 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Małgorzata Bajer, Bartłomiej Górka, Zuzanna Rogowska, Damian Bosowski, Czesław Lach, Lech 

Duda, Stanisław Babiniec, Lesław Kuśnierz, Paweł Chruściel, Barbara Drzał, Beata Głogiewicz, Małgorzata 

Król, Mirosław Skoczylas 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/59/2019 

 

7.33. w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023 (16:41) 

Komentarza udzilił Kierownik MOPS w Kietrzu Ryszard Kasprzycki. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Lesław Kuśnierz, Małgorzata Bajer, Bartłomiej Górka, Paweł Chruściel, Czesław Lach, Zuzanna 

Rogowska, Damian Bosowski, Beata Głogiewicz, Lech Duda, Małgorzata Król, Stanisław Babiniec, Barbara 

Drzał, Mirosław Skoczylas 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/60/2019 

 

7.34. w sprawie zasad udzielania dotacji na cele związane z ochroną środowiska i gospodarką wodną z 

budżetu Gminy Kietrz, pochodzących z wpływów z tytułu opłat za korzystanie ze środowiska i 

administracyjnych kar pieniężnych za przekroczenia lub naruszenia wymogów korzystania ze 

środowiska (16:43) 



Komentarza udzilił Kierownik referatu Ireneusz Kaczmar. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym imiennym uchwała została przyjęta głosami: 

ZA(13): Damian Bosowski, Lesław Kuśnierz, Zuzanna Rogowska, Małgorzata Bajer, Czesław Lach, 

Małgorzata Król, Bartłomiej Górka, Paweł Chruściel, Stanisław Babiniec, Barbara Drzał, Beata Głogiewicz, 

Mirosław Skoczylas, Lech Duda 

PRZECIW(0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(0): 

BRAK GŁOSU(0): 

Uchwała Nr V/61/2019 

 

8. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski i dopytania (16:45) 

Pani Burmistrz udzieliła odpowiedzi: 

1) Na zapytanie radnego Bosowskiego w kwestii umowy z Telewizją Pogranicze- na dzień dzisiejszy nie 

mamy podpisanej takiej umowy. Odbiór tej telewizji pokazuje jasno, że ona jest oczekiwana przez określoną 

grupę odbiorców i są to nasi seniorzy przede wszystkim. My funkcjonowania tej telewizji nie będziemy 

traktować, jako promocji tylko jako informacje. Podjęłam decyzję, że ta telewizja będzie funkcjonować od 1 

lutego i zgodnie z umową będziemy uiszczać miesięcznie 2500 zł brutto. 

2) Na pytania dotyczące opróżniania koszy na śmieci- polecenie wykonania zadania otrzymała firma 

Hydrokan i w zleceniu ma za zadanie utrzymanie porządku i czystości na terenie Masta i Gminy Kietrz. 

Otrzymaliśmy sygnały, że opróżnianie koszty odbywa się na terenie maista, ale coś nie działa to na terenie 

sołectw. Jesteśmy po rozmowach z Prezesem Kubilasem i od jutra te kosze będą opróżniane także na terenie 

gminy. 

3) Na zapytanie radnej Bajer w sprawie dzierżawy lokalu- samodzielne Koło Gospodyń Wiejskich 

zwróciło się do nas z podaniem o użyczenie lokalu o pow. 8 m2 dla potrzeb prowadzenia działalności 

statutowych tego koła i rzeczywiście taką umowę użyczenia zawarliśmy z tym stowarzyszeniem 18 stycznia 

br. 

4) W sprawie zebrań wiejskich- zebrania wiejskie będą się odbywać począwszy od drugiej połowy 

lutego. Ten terminarz będzie podany z odpowiednim wyprzedzeniem. 

5) Na pytanie radnego Bosowskiego w sprawie kanalizacji- chodzi zapewne o kanalizację Krotoszyn. 

Cały czas w sprawie coś się dzieje. Zgodnie z umową z KOWR-em złożylismy wniosek do tej instytucji, w 

którym podtrzymujemy wolę uzyskania pomocy w kwocie 700 000 zł. W między czasie została wykonana 

inwentaryzacja istniejącej sieci w Krotoszynie. Dokumenty inwentaryzacyjne przekazaliśmy naszemu 

projektantowi i on już oszacował wartość tej kanalizacji, która byłaby przeprowadzona według tego nowego 

pomysłu. Czekamy na odpowiedz KOWR-u czy te pieniądze otrzymamy. 

Sekretarz Gminy udzielił odpowiedzi w kwestii zamieszczania informacji w BIP- do dzisiaj nie było żadnych 

wniosków o zamieszczenie informacji wytworzonych przez radnych. 

Radny Damian Bosowski doprecyzował pytanie i wskazał, że chodzi o to czy fizycznie radny ma możliwość 

zamieszczenia czegokolwiek na BIP-e. 

Sekretarz Gminy – jeśli są to informacje zgodne z ustawą o informacji publicznej to nie ma problemu, ale 

trzeba zwrócić się w tej sprawie z wnioskiem do Burmistrza Kietrza. 

Kierownik referatu Kamil Bednarz udzielił odpowiedzi na zapytanie odnośnie zadania inwestycyjnego na 

stadionie miejskim- na zadania inwestycyjne na stadionie miejskim w budżecie przeznaczone było 57 000 zł.  

Z tej kwoty wydano 56 783 zł. Odnosząc sie jeszcze do płytek to interweniowałem w tej sprawie u Prezesa 

Hydrokanu i potwierdził, że tych płytek nie ma składowanych. Rozmawaiłem też z poprzednią panią Skarbnik, 

która potwierdziła, że do zakupu tych płytek nie doszło. 

Lech Duda – trochę to dziwne, bo było to pod koniec roku. Pan Kierownik swego czasu na sesji powiedział, 

że te płytki są tylko, że są w Hydrokanie. Dzisiaj pan stwierdza, że ich nie ma i nie było. 



Kamil Bednarz- nie wiem, który pan Kierownik, ale napewno nie ja. 

Lech Duda- pan. 

Damian Bosowski- nie otrzymałem odpowiedzi na pytanie ile w 2018 roku od momentu objęcia przez Panią 

funkcji Burmistrza Gmina Kietrz wydała na umowę zlecenie prywatnej firmie z Głubczyc nagrywającej i 

upubliczniającej informacje? 

Burmisrz- nie wiadomo mi o jakiejkolwiek złotówce. Do tej pory nie płaciliśmy za taką usługę. 

 

9. Oświadczenia radnych (16:59) 

Stanisław Babiniec- prawdą jest, że wielokrotnie odmawiałem udziału w komisji doraźnej w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Komisji rewizyjnej poprzedniej kadencji. Odmawiałem wielokrotnie 

podobnie jak odmawiali takiego udziału pozostali radni tamtejszej kadencji. Myślę, że gdyby nie ustawowo 

powołana Komisja Skarg i Wniosków tej kadencji podobna sytuacja miałaby miejsce nadal i muszę tu 

oświadczyć, że nie rozumiem retoryki radnego Bosowskiego, bo skoro z jego wypowiedzi wynika, ze zdaje 

sobie sprawę, że przedmiotem skargi było jedynie stwierdzenie właściwości stosowanych procedur przy 

rozpatrzeniu skargi, to nie rozumiem retoryki dlaczego na siłę chce wykazać, że Komisja Skarg, Wniosków 

nie zachowuje w swoim postępowaniu standardów demokratycznych. Chciałem jeszcz oświadczyć, że 

kuriozum sprawy to jest to, że w pewnym momencie zabrakło jednego magicznego słowa, które miał 

wypowiedzieć ówczesny przewodniczący Komisji rewizyjnej, w stosunku do osób skarżących. To słowo to 

przepraszam. 

10. Informacje bieżące (17:02) 

 

Przewodniczący przypomniał państwu radnym o turniej samorządowym, który rozpoczyna się 15 lutego br. 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zwołanie posiedzenia 

komisji w celu rozpatrzenia skarg. 

 

11. Zakończenie obrad (17:09) 

Zakończono sesję (17:10) 

Protokołowała: Bogusława Paul 

 

 

Przewodniczacy Rady Miejskiej w Kietrzu 

Mirosław Skoczylas 

 

 

 


